
Protokół nr 1/24 

 z posiedzenia Zarządu Koła Łowieckiego nr 22 „Knieja” w Trzciance z 

dnia 08-03-2024 

Uczestnicy Posiedzenia: 

Kazimierz Stefański – Prezes Zarządu 

Sławomir Piszel – V-ce Prezes Koła 

Wojciech Warnkowski – Skarbnik Koła 

Paweł Różycki – Sekretarz Koła 

Patryk Sołtysiak - V-ce Łowczy Koła 

Karol Sanocki - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej  

Zaproszeni Goście  

Iwona Wiśniewska 

Konrad Margowski 

Waldemar Sanocki  

Natalia Pawlaczyk 

Damian Waluk 

 

Podczas Posiedzenia ustalono co następuje: 

 

1. Prezes Zarządu przywitał przybyłych gości oraz Członków Zarządu i rozpoczął posiedzenie. 

2. Zebranie miało charakter podsumowujący poprzedni rok oraz poruszono aktualne sprawy.  

3. prezentacja oraz omówienie zakończenia staży przez stażystów oraz ich opiekunów. 

Zarząd podjął jednogłośnie uchwały o zakończeniu stażu obecnym Stażystom  

-Natalii Pawlaczyk  

-Annie Lewickkiej 

-Damianowi Walukowi 

-Damianowi Charęzie  

4. Omówiono kłopoty Łowczego  Konrada Drzewieckiego z rozliczenie zwierzyny branej na 

użytek własny przez myśliwych. 

Wystosowano prośbę do przewodniczącego komisji rewizyjnej o kontrolę pracy kol. 

Łowczego Konrada Drzewieckiego. Przewodniczący Komisji rewizyjnej kol. Karol Sanocki 

bezzwłocznie zatelefonował do kol. Konrada Drzewieckiego i zobligował go do jak 

najszybszego wywiązania się z powierzonych mu obowiązków. 

5. Omówienie obchodów 70-lecia istnienie koła 

Kol. Prezes zaprezentował informacje zamieszczone na stronie internetowej Koła oraz 

 przedstawił szacunkowy kosztorys obsługi jubileuszu. 

6. Kol. V-ce łowczy Patryk Sołtysiak przedstawił i omówił realizację wykonania planu 

łowieckiego. Plan został zrealizowany. 

7. Kol. V-ce Prezes Sławomir Piszel przedstawił prośbę rolnika z Pańskiej Łaski o zakup zgrabiarki 

do siana i przekazanie jej w darowiźnie fundacji Pańska Łaska. 

korzystając z okazji kol. Patryk Sołtysiak przedstawił umowę jaką koło zawarło z fundacją na 

koszenie łąk. Z umowy wynikło że warunki umowy są nie korzystne dla koła więc podjęto 

decyzję o negocjacji obecnych warunków umowy lub zmiany dzierżawcy. 



Kolega Sławomir Piszel przedstawił również sytuację związaną z nieużytkowanym poletkiem 

na obwodzie 60 w sprawie którego Nadleśnictwo w Trzciance przysłało pismo wzywające 

koło do podjęcia działań gospodarskich  na tym poletku.  

8. Omówiono pismo od rolnika Dominika Grzybowskiego w sprawie dzierżawy gruntów na 

obwodzie 62 obok wsi Radolin. W związku z kończącym się okresem dzierżawy  Pan 

Grzybowski zaproponował przedłużenie umowy o kolejny okres na dotychczasowych 

warunkach. Zarząd jednogłośnie podjął decyzję o wznowieniu dzierżawy oraz przekazaniu 

gruntów w użytkowanie tak jak dotychczas panu Mirkowi Kreli z Radolina w ramach wypłaty 

odszkodowań. 

9. Kol. Patryk Sołtysiak przedstawił prośbę do kolegi Karola Sanockiego reprezentującego biuro 

polowań o wcześniejsze przedstawienie ofert na zamawiane polowania Dewizowe. 

równocześnie kolega Karol sanocki poprosił o kontr oferty. 

10. Poruszono temat zawodów strzeleckich o puchar prezesów. 

Jednocześnie kol. Sławomir Piszel zwrócił uwagę na brak zgody w zarządzie Strzelnicy i braku 

możliwości rezygnacji z funkcji sekretarza o którą wnioskował. 

 

 

 

  

 

 

Protokół sporządził 


